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Dnr ÖST 2021/ 33  
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Stab  

[Nivå 1] 

[Nivå 2] 

 

[Besöksadress] 

[Postadress] 

[Postnr] [Ort] 

Växel [Växel] 

Fax [Fax] 

[hemsida] 

 

Protokoll Östermalms stadsdelsnämnds råd för 
funktionshinderfrågor 2021-03-25 

 

Närvarande: 

 

Jan Delvert  

(Personskadeförbundet RTP)  

 

Lena Rösell  

(Synskadades Riksförbund Stockholms stad) 

 

 

Meddelat förhinder: 

Carina Björklund  

(Riksförbundet för social och mental hälsa- RSMH)  

 

Anita Runesved  

(Föreningen Hjärtlung) 

 

Kirsi Leijonmarck  

(Reumatikerföreningen Stockholm) 

 

Tjänstemän från förvaltningen: 

Therese Rosén, avdelningschef 

Magnus Björkman, parkingenjör 

Jan Rönnberg, avdelningschef 

Maria Thomelius, verksamhetsutvecklare  

 

Tidpunkt: 

Torsdagen den 25 mars, klockan 14:30 – 16:00 

 

Plats: 

Mötet genomfördes digitalt via Skype. En ledamot deltog via tele-

fon. 
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Protokoll justeras 2021-04-06 

 

 

 

   

Jan Delvert  Lena Rösell 

 

Ordförande  Ledamot  

  

 

1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande Jan Delvert öppnade mötet och hälsade alla väl-

komna. Ordförande hälsade särskilt välkommen till mötets in-

bjudna gäster Therese Rosén och Magnus Björkman från park-

miljöavdelningen.     

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med förslaget att ajournera de ären-

den som kan vänta till kommande möte. Detta på grund av få 

deltagare på dagens möte. 

  

3. Utseende av justerare 

Lena Rösell utsågs, att jämte ordförande Jan Delvert,  

justera dagens protokoll. Sista dag för justering bestämdes till 

den 6 april. 

  

4. Information från förvaltningens parkmiljöavdelning 

Therese Rosén och Magnus Björkman informerade om förvalt-

ningens arbete (se bifogad powerpointpresentation).  

 

Diskussion fördes utifrån rådets frågor om aktiviteter och upp-

drag som återfinns i nämndens verksamhetsplan för 2021. 

 

På rådets frågor om stadsodlingar hänvisade Therese Rosén till 

förvaltningens tidigare svar: ”Tillgängliga stadsodlingsplatser 

finns på flera platser. Odlingslådorna i Tessinparken och Olaus 

Petriparken står på hårdgjort underlag/packat stenmjöl och är 

placerade i grupper om sex st. med 120 cm respektive 150 cm 

mellan grupperna för att det ska gå att ta sig fram med rullstol 

mellan dem. Även odlingsplatserna i Londonparken och Plock-

epinnparken på Gärdet är på packade grusytor som är tillgäng-

liga. Det senaste tillskottet odlingslådorna i Dianaparken är 
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även de placerade på i hårdgjorda, tillgängliga ytor och i olika 

höjd. I Hjorthagen är odlingslådorna placerade med hänsyn till 

parkmiljöernas förutsättningar på gräs vilket kan göra det svå-

rare att ta sig framtill dem som funktionsnedsatt. Bäst förutsätt-

ningar borde det vara vid lådorna nedanför Fågelhundsgatan 

där ytan är plan och lådorna är placerade så att det ska vara en-

kelt att ta sig runt dem. Vi kommer även ta med synpunkterna 

om tillgänglighet vid planeringen av odlingsplatsen i den tillfäl-

liga parken som planeras börja byggas i NDS framöver.” 

 

Therese Rosén informerade om förvaltningens planer för en 

översyn avseende tillgänglighet på utegym och en uppdaterad 

översyn avseende tillgänglighet till odlingslådor och i lekpar-

ker. Översyner ska genomföras under året men är ännu inte pla-

nerade i detalj. Synpunkter och medskick från rådet kan lämnas 

till therese.rosen@stockholm.se 

 

Therese Rosén informerade om hur systemet med odlingslå-

dorna fungerar. Lådorna delas ut till individer utifrån ett kösy-

stem. Om den som erbjuds en låda har behov av tillgänglighets-

anpassning finns möjlighet till detta. 

 

Om parksoffor på Valhallavägen (mellan Erik Dahlbergsgatan 

och Valhallavägen). Magnus Björkman informerade om att det 

är Trafikkontoret som ansvarar för marken. Om rådet vill göra 

medskick till trafikkontoret är de välkomna att göra detta via  

magnus.bjorkman@stockholm.se.  

 

Om soffor på Erik Dahl bergsgatan som bytts ut mot cykelställ. 

Enligt parkmiljöavdelningen har något sådant byte inte skett. 

För ytterligare förtydligande är medlemmar i rådet välkomna 

att kontakta  magnus.bjorkman@stockholm.se.  

 

Om pausgympa vid Fältöversten. Therese Rosén hänvisade till 

tidigare beredning av frågan. Det är förvaltningens mening att 

det utegym som finns i Tessinparken i tillräcklig grad fyller be-

hovet i området.   

 

Therese Rosén informerade om en planerad kommande digital 

medborgardialog gällande parkleken i Tessinparken. Informat-

ion om denna kommer att finnas på stadsdelsförvaltningens Fa-

cebook-sida. 
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Länk till dialog om Ruddammsparken: https://vaxer.stock-

holm/projekt/ruddammsparken/ 

 

5. Föregående minnesanteckningar  

Rådets minnesanteckningar från 2020-02-18 godkändes och la-

des till handlingarna 

  

6. Information från stadsdelsförvaltningen 

Förvaltningen informerade om ärenden som behandlades vid 

nämndsammanträdet den 11 mars; verksamhetsberättelse för 

2020, boendeplan för särskilt boende för personer med funkt-

ionsnedsättning, projekt Äldrevänlig stad och samverkansöver-

enskommelse mellan Östermalms stadsdelsförvaltning, utbild-

ningsförvaltningen och lokalpolisområde Norrmalm.  

 

Om arvodesregler vid trygghetsvandringar: Nämnden har be-

slutat att arvode ska utbetalas, till en representant från rådet för 

funktionshinderfrågor samt en representant från pensionärsrå-

det, för deltagande i trygghetsvandring som initieras av stads-

delen. Arvodering sker enligt samma regler som protokollförda 

sammanträden.  

 

7. Remiss 

Förvaltningen informerade om den remiss av betänkandet In-

formationsöverföring inom vård och omsorg som förvaltningen 

har besvarat. Rådet beslutade att avstå från att lämna ett ytt-

rande med hänvisning till att ärendet troligen kommer att hante-

ras av kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor.  

 

Rådet har fått ta del av förvaltningens Boendeplan för äldre 

2022 med utblick mot 2040. Rådet konstaterade att bristen av 

bostäder för att tillförsäkra ett varierat utbud av boenden för 

målgruppen består och hade i övrigt inga synpunkter att lämna 

på boendeplanen.   

 

8. Förslag på ny organisation för stadens funktionshinderråd 

Inget nytt att rapportera. 

 

9. Bevakningslista 



 

 

 

 l 

Dnr ÖST2021/33 

Sida 5 (5) 
 

Protokoll Östermalms stadsdelsnämnds råd 

för funktionshinderfrågor 2021-03-25 

 

Genomgång av rådets bevakningslista.  

Den reviderade listan biläggs protokollet. 

 

10. Bordlagda ärenden 

Rådet beslutade att bordlägga följande ärenden till nästa möte:  

 Svar från nämndens ordf. Andrea Hedin ang. begreppet  

”Jämlikhet” i remisser mm  

 LSS-utbildning för personal   

 Digital fixartjänst    

 

11. Nästa möte 

Nästa möte äger rum den 6 maj kl. 14:30-16:30. Till detta möte 

bjuds Cecilia Werge, verksamhetsutvecklare inom äldre-

omsorgsavdelningen in för att berätta om projektet Äldrevänlig 

stad. Linda Wikman, förvaltningens säkerhetssamordnare, 

bjuds in till samma möte för att berätta om förvaltningens ar-

bete med särskild utsatta brottsoffer.  

  

Rådet beslutade att mötet ska genomföras via Skype. Den som 

inte kan delta via länk ringer in till Skype-mötet. Rådets för-

möte börjar kl. 14. 

 

12. Mötets avslutande 

Ordförande Jan Delvert avslutade mötet och tackade för allas 

deltagande. 

 

 


